
ROMANIA 
JUDETUL GALATI
COMUNA FOLTESTI
CONSILIUL LOCAL

PROCES – VERBAL

Încheiat astăzi 28.09.2022 in cadrul sedintei ordinare a Consiliului Local al com. 
Foltesti, jud. Galati.

Sedinta se desfasoara in sala de sedinte a Primariei Foltesti .
La  sedinta  participa  urmatorii  consilieri  :  Stamate  Iordan,  Beliu  Iconomescu

Aureliana,  Neculache  Netuta,  Mistreanu  Ioan,  Popa  Danut,  Tecuceanu  Paraschiv,
Danaila  Paul,  Enache  Paraschiv,  Iurascu  Gina  Mariana,  Navalici  Anamaria,  Iacob
Marcela, Busteanu Cristian Tudorel si Horoi Anina – Georgiana.

Consilierii au fost convocati in scris cu adresa nr. 4867/ 21.09.2022.
Dupa efectuarea apelului nominal si  tinerea evidentei  participarii  la sedinta a

consilierilor, secretarul comunei, informeaza consilierii ca sedinta este legal constituita.
In  continuare se propune alegerea presedintelui  de sedinta.  Dnii  consilieri  au

propus  ca  presedintele  de  sedinta  sa  fie  dna  Navalici  Anamaria,  deoarece  fiecare
consilier local trebuie sa fie presedinte al sedintei timp de 3 luni in ordinea alfabetica a
numelui.

Supus la vot s-a aprobat cu 12 voturi “pentru “ ca dna Navalici Anamaria sa fie
presedinte al sedintei.

Dupa desemnarea presedintelui de sedinta, acesta prezinta domnilor consilieri
proiectul ordinei de zi :

1. Proiect de hotarare privind aderarea unitatii administrativ Teritoriale  
Comuna Foltesti din judetul Galati, la Asociatia de Dezvoltare Intercomunitara “Serviciul
Regional Apa Galati”.

2. Proiect de hotarare privind aprobarea S.F. (studiului de fezabilitate) – Infiintare
retea inteligenta de distributie gaze naturale in comunele Baneasa, Firtanesti, Foltesti,
Mastacani si Vladesti, judetul Galati   .

3. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local pe anul 

2022.

 4. Cereri, interpelari, raspunsuri.
 Dupa prezentarea acestuia, se supune la vot  .
Supus la vot s-a aprobat proiectul ordinei de zi, cu 13 voturi “pentru” .
Presedintele  de  sedinta  acorda  cuvantul  dlui  primar  sa  prezinte  proiectul  si

referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintii comisiilor
de specialitate, prezinta avizele comisiilor de specialitate .



Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Inaintea supunerii spre aprobare se fac discutii :
Dl. primar afirma ca este un subiect foarte sensibil, dar ne convine sau nu este

posibil sa cedam acest serviciu catre A.D.I. Serviciul Regional Apa Galati, deoarece nu
ne acoperim cheltuielile ocazionate cu energie electrica, salarii, etc.

Dna contabil sutine cele afirmate de dl. Primar si spune ca a facut un calcul al
cheltuielilor si din acestea ar reiesi un pret de 7 lei/mc la furnizarea apei.

Dna Iurascu intervine spunand ca va fi un impact foarte mare ptr. populatie.
Dl. Stamate sustine ca trebuia sa prezentam cheltuielile reale si daca se majora

si se ajungea la 4 sau 5 lei /mc, nu la 7 lei/mc cat este acum la Apa Galati, era altceva.
Dupa discutiile purtate la acest punct se trece la aprobarea acestui proiect de

hotarare.
Supus la vot s-a aprobat cu 11 voturi “pentru” si doua abtineri (Popa Danut si

Iacob Marcela).
Dupa finalizarea dezbaterilor de la acest punct, se trece la punctul nr. 2

din ordinea de zi : Proiect de hotarare privind aprobarea S.F. (studiului de fezabilitate) –
Infiintare retea inteligenta de distributie gaze naturale in comunele Baneasa, Firtanesti,
Foltesti, Mastacani si Vladesti, judetul Galati   .

Si la acest punct, presedintele de sedinta acorda cuvantul initiatorului proiectului
sa prezinte proiectul si referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi
presedintii comisiilor de specialitate, prezinta avizele comisiilor de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 

Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate simpla.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
Dupa  aprobarea  proiectului  de  hotarare  dl.  primar  tine  sa  precizeze  ca  s-a

aprobat in lunile din urma de catre Consiliul local prin hotarare sa se realizeze  acest
studiu de fezabilitate, si odata finalizat trebuie insusit de catre Consiliul local.

Tot dansul sustine ca pe Anghel Saligny nu sau primit fonduri pentru asa ceva.
Dl. Stamate intreaba daca e posibil sa avem vreodata gaze la nivelul comunei ?
Dl. primar raspunde ca posibilitatea exista, dar este foarte mica.
In continuare se trece la urmatorul punct din ordinea de zi : Proiect de hotarare

privind aprobarea rectificarii bugetului local pe anul 2022.
Din  nou  i  se  acorda  cuvantul  initiatorului  proiectului  sa  prezinte  proiectul  si

referatul de aprobare, se prezinta si raportul de specialitate, apoi presedintele comisiei
de specialitate, prezinta avizul comisiei de specialitate .

Dupa prezentarea tuturor materialelor, presedintele sedintei, consulta consilierii
daca proiectul va fi dezbatut pe articole sau in totalitate.  Supus la vot s-a aprobat cu
13 voturi « pentru », ca proiectul de hotarare sa fie dezbatut in totalitate. 



Secretarul comunei face cunoscut presedintelui de sedinta ca acest proiect de
hotarare trebuie aprobat cu majoritate absoluta.

Supus la vot s-a aprobat cu 13 voturi “pentru”.
Dupa aprobarea celor 3 proiecte de hotarare se trece la punctul nr. 4 :  Cereri,

interpelari, raspunsuri .

La acest punct, secretarul comunei, prezinta adresa nr. 2220 din 13.09.2022 a
Scolii Gimnaziale nr. 1 Foltesti, care solicita desemnare ptr. anul scolar 2022 – 2023 a
unui  reprezentant  al  primarului  si  2  reprezentanti  ai  Consiliului  local  care  vor  avea
calitatea de membri in consiliul de administratie al scolii..

Dupa prezentarea adresei, dna Horoi propune pe dna Iurascu si Dl. Mistreanu
propune pe dna Navalici.

Nu mai sunt alte propuneri.
Supuse la vot propunerile au fost aprobate cu 12 voturi “pentru” fiecare.
In continuare dl.  Stamate intreaba daca s-a facut  adresa la Ocolul  Silvic  ptr.

igienizarea padurii.
Dl. primar raspunde ca s-a facut adresa la Ocolul silvic dar nu s-a primit raspuns.
Dl. Stamate propune sa re revina cu adresa .
Nemaifiind cereri sau discutii la acest punct, dna. Navalici Anamaria, presedintele

sedintei constatand ca s-au epuizat toate problemele inscrise in ordinea de zi, declara
sedinta incheiata si multumeste d-lor consilieri pentru participare.

Dupa  declararea  incheierii  lucrarilor  sedintei,  secretarul  invita  consilierii  sa
semneze in registrul cu prezenta acestora la sedinta.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal .

    PRESEDINTE DE SEDINTA ,                           SECRETAR GENERAL,
              NAVALICI ANAMARIA                  CILICHIDREANU MARIAN


